
 
 

Referat Styremøte #4 – 2023-2025 
Dato:  5 desember 2023 
Sted:   Granåsen/ Teams 
Tidspunkt:  18:00-20:40  
 

   Innkalles Til stede 
Torbjørn Mæhlumsveen (TM) - leder X x 
Gørill Gyllan (GG) - nestleder  X x 
Knut Ståle Skogstad (KSS) - styremedlem X x 
Tina Lihaug Selbæk (TLS) - styremedlem X x 
Kari Hovin Kjølle (KHK) - styremedlem X  
Ketil Aagesen (KA) - leder AK X x 
Narve Jostein Langmo (NJL) - leder HKK X x 
Ola Morten Græsli (OMG) - nestleder HKK 

 
 

Håkon Solvik (HS) - leder LK X x 
Stig Gråberg (SG) - leder FK X x 
Arnhild Skaanes (AS) - varamedlem X x 
Anders Myrland                                           (AM) - administrasjon X x 
Ingrid Narum (IN) - skiutvikler X                                          x  
     

Oppsatt rekkefølge ble fulgt til sak 4 - 4, deretter ble sak 4-10 behandlet. Videre 4-5, 
4-6,4-7, 4-8, 4-9, 4-11, 4-12 og eventuelt. 

Håkon Solvik (Leder LK) deltok ikke på sak 4-5, 4-6, 4-7, 4-8, 4-9, 4-11, 4-12 og 
eventuelt.  
Narve Jostein Langmo (Leder HKK) deltok ikke på sak 4- 9, 4 -11, 4-12 og eventuelt.   
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Referatsaker 

Sak 4 –1  Styremøte 3 2023-2025 

  Referat fra styremøte 2 2023-2025 ligger vedlagt innkalling. 

  Referat godkjent 

Sak 4 –2  AU-møte 2 2023-2025 

  Referat fra AU-møte 1 2023-2025 ligger vedlagt innkalling. 

Referat godkjent 

 

Orienteringssaker 

Sak  4 – 3  Orientering fra grenkomiteene 

Grenkomitelederne gir en kort oppdatering på status og planer for 
kommende sesong.  
• Aktivitet  
• Planlagte tiltak fra skikrets. 
• Område eller sak som har høy prioritet i komiteene fremover 

Alpint:  
• Aktivitet på kretssamlinger og de siste kretssamlingene er under 

planlegging. 
•  Er i stor grad i mål med terminlistearbeidet. Flere større 

arrangement denne sesongen med FIS-renn og HL.  
• Komiteen har også fokus og engasjement rundt evt etablering 

av toppidrettsgymnas i Trondheim. 

Freeski:  
• Venter på at snø produksjonen skal komme skikkelig i gang.  
• Aktuelle saker og som komiteen jobber med er utredning av Big 

Air i Vassfjellet. 
•  Komiteen følger diskusjonen om en evt etablering av 

toppidrettsgymnas i Trondheim. 

Hopp/Kombinert:  
• Mye aktivitet. Aktivitetsplan frem til våren 2024 er lagt ut på 

nettsidene. Blant annet en samling i Granåsen rett før jul og en 
romjulsamling i Granåsen. 

•  Vellykket NC hopp i Granåsen i november  

Langrenn:  
• Er i mål med terminlistearbeid og forberedelse til SP1-cup.   



 
 

• Tilbakemeldinger fra klubber på at det helhetlige juniortilbudet 
og kommunikasjon mellom LK og klubb kan bli bedre.  

• Sterke resultater i WC med Jan Thomas Jenssen. 
•  Økende antall seniorer til start fra Sør-Trøndelag til start på 

Beito 2023 sammenlignet med 2018. 
 

Sak 4 – 4  Handlingsplanen 23-25       

  Oppdatering på status i handlingsplanen 23-25 
• Aktivitet 
• Arrangement 
• Anlegg 

Handlingsplan 2023-2025 Sør-Trøndelag skikrets ligger vedlagt 
møteinnkalling. 

Skiutvikler sendte ut rapportering på sine ansvarsområder til styret i forkant 
av møtet. Styret ønsker rapportering fra skiutvikler som egen sak på 
styremøter i fremtiden.  
 
Rapportering fra skiutvikler på handlingsplan: 

Klubboppfølging: 
• Fortsatt viktig å kartlegge og følge opp ønsker og behov til greiner og til 

klubbar (ulike behov). Dette gjennom dialog med dei ulike greinene og 
klubbar, og via innsalg/ synleggjering av tiltak som skikretsen har som 
prioriterte tiltak + implementering av skiforbundets prioriterte tiltak. 

• Sonemøter ikkje gjennomført denne høsten, vurderes opp mot 
behov/aktuelle temaer/andre tiltak. 

• Ein del oppfølging av klubbar inn mot rennsesong med nytt 
arrangementsverktøy iSonen. Viktig å bistå klubbane her. 

• I dialog med NSF Randonee om tiltak kommande vinter med lågterskel 
arrangement i randonee-miljø i Trøndelag og evt. oppstart tilbud i 
aktuelle/interesserte klubbar.  

• Sjå også klubbtiltak i vedlegget for kompetansetiltak. 

Kompetanseoppfølging: 
• Sjå kompetansetiltak i vedlegg. 
• Bra utvikling med meir kursaktivitet i alle greiner: 

o Alpint: Planlagt TD-kurs og gjennomført/planlagt trenerkurs i klubb 
(kursmodul). 

o Hopp/Kombinert: Planlagt kretsdommerkurs og gjennomført 
nettverksmøte kretsdommere (der nytt dommerutvalg vart valgt).  

o Freeski: Gjennomført trampolinetrenerkurs. Fleire Trener 1-kursdeler blir 
vurdert gjennomført. TD-/dommer-/arrangørkurs digitalt i regi av NSF 
Freeski. 



 
 

o Langrenn: Gjennomført TD-/arrangørkurs. Gjennomført Trener 1 kurs og 
fleire trenerkurs i klubb (kursmodul). 

Para: 
• Samlingar er planlagt i vinter iht. handlingsplan (dato for alpint er ikkje 

landa, ventar på svar frå skiforbundet). 
• Paralangrenn har blitt meir synleg i krets og klubb etter at skiutvikler har 

tatt det opp som tema i LK-møte og fått det inn i programmet på 
høstmøte langrenn. Styret eller aktuelle greinkomitear bør diskutere om de 
skal ha para-ansvarleg for bedre forankring. 

Anleggsbefaringer: 
• Bistår anleggsutvalget med befaring/rapport/oppfølging av 

skileikanlegg/crossløyper.  
o 14 befaringer i år (13 av skiutvikler + Granåsen gjennomført av 

skiforbundet) og med oppfølging av 3-4 prosjekt. 
o Meir systematisk oppfølging til våren på befaringer som er 

gjennomført. 

Arrangementsutvikling: 
• Oppfølging iht. handlingsplan med bistand til klubbar som vil prøve nye 

arrangementsformer, samt fokus på å få inn crosselement og utvikle 
rammene rundt arrangementa. 

• Tiltak over er tatt inn som del av ekstra rammer ut på utvalgte skirenn 
nordiske greiner kommande sesong - På vei mot VM2025 
(skiforbundet.no). 
o Skiutvikler har i tillegg tatt over tiltaket for å få det gjennomført, og 

har fått med seg ressursperson frå Ski-VM i gjennomføring. 
• Ingen tydelege føringar frå skiforbundet på dette delmålet/tiltaket i 

skikretsens handlingsplan, så oppfølging blir ut frå dialog med 
greinkomitear og forespørsel frå klubbar. 

 
Det ble ikke rapportert fra ansvarsområder til grenledere og AU i 
handlingsplanen i styremøtet.  

Styret diskuterte hvordan skikretsen med sine tilgjengelige ressurser har 
kapasitet og mulighet til å jobbe i tråd med handlingsplanen med fokus på 
bredde/rekruttering for alle grener. 

Styret ber adm.sjef  til neste styremøte å gi en oversikt over hvilke oppgaver 
som opptar adm.sjef i arbeidshverdagen.  

 

Sak  4 – 5  Økonomirapportering         
• Regnskap pr 1.12.2023 
• Status fordringer 

https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/nyhetsarkiv/2023/11/pa-vei-mot-vm2025/
https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/nyhetsarkiv/2023/11/pa-vei-mot-vm2025/


 
 

Sentrale tall og regnskapsrapport pr 30.11.23 for alle avdelinger ble 
sendt til styret i forkant av møtet.  

Status kundefordringer er at det er bedring fra i fjor på samme 
tidspunkt. Vedtak på avsetting til tap evt tapsføring må skje når vi har 
alle tall fra 2023 klare.  

Rapporter ble ikke gjennomgått i møtet. 

 

Diskusjons- og vedtakssaker  

Sak 4 – 6 Idrettsanlegg av regional betydning i et aktivitetsfelleskap   

I tråd med det offentlige kravet til behovsdokumentasjon for tildeling 
av spillemidler til   idrettsanlegg, så gjør Trøndelag idrettskrets en årlig 
prioritering for "anlegg av regional betydning i et aktivitetsfellesskap".  

Forrige prioritering av «idrettsanlegg av regional betydning i et 
aktivitetsfellesskap» ble gjort av Idrettskretsstyret i mars 2023. 
Prioritering fra 2023 sendes som vedlegg sammen med møteinnkalling. 

Idrettskretsen ønsker nå innspill på forslag til endringer i denne 
prioriteringen for 2024. Høringsfrist er 15 desember 2023. 

Vedtak: 
Saken utsettes. 

Saken bli behandlet av styret elektronisk før frist 15.12. 
Anleggsutvalget forbereder og gir innstilling til vedtak. 

  

Sak 4 – 7 Skitinget 2024-forberedelse av saker      

  Oppfølging av vedtak fra AU-møte 2 2023-25, sak 2 – 5.  

Styret diskuterer AU sine forslag til aktuelle saker og hvordan 
prosessen skal foregå videre. I tillegg diskuteres aktuelle kandidater for 
sentrale verv i NSF. 

 
  Vedtak fra AU-møte 2 2023-25, sak 2 – 5 

  AU diskuterte saker som kan være aktuelle å fremme på skitinget 2024.  

• Økonomiske og kulturelle barrierer 

• Skiklubbutviklere 

• Bruk av overskudd Ski-VM 2025 

• Landslagsmodell 



 
 

AU ønsker også å utfordre grenkomiteene i skikretsen å komme med 
innspill både på saker og aktuelle kandidater for sentrale verv i NSF 
Settes opp som sak på neste styremøte.  

Vedtak: 
Skikretssyret diskuterte kort de forslag til saker fra AU. Styret ønsker 
innspill fra grenkomiteene på aktuelle saker for skitinget til neste 
styremøte. Grenkomitelederne tar saken videre til sine komiteer.  

 

Sak 4 –8  Klubbundersøkelsen 2023       

Resultatene fra klubbundersøkelsen 2023 er klare. Klubbundersøkelsen 
sendes ut til alle klubbene i Norge. Den baserer ser på tidligere 
undersøkelser og skal hjelpe oss til å kunne se hverdagen i klubb og 
dere muligheter og utfordringer videre. Fra Sør-Trøndelag skikrets var 
det 32 klubber som svarte på undersøkelsen. 

Klubbundersøkelsen vil inngå som en del av kretsledernes drøfting av 
arbeidet med ny strategi 2024-2028 under kretsledermøte i Trondheim 
15-16 desember.  

Skikretsstyret, adm.sjef og skiutvikler diskuterer og besvarer følgende 
spørsmål kort. Omforente svar/innspill skal sendes til NSF innen torsdag 
14 desember. 

• Hva fungerer bra? 
• Hvor er forbedringspotensialet? 
• Andre viktige funn/læringspunkter 

Klubbundersøkelsens resultater for Sør-Trøndelag skikrets ble sendt 
som vedlegg til møteinnkallingen.  

Vedtak: 
Skiutvikler og Adm.sjef får i oppgave å samle inn 
tilbakemeldinger/innspill fra styret og formulerer svar på spørsmålene 
fra NSF.  NSF skal ha tilbakemelding fra skikretsene innen torsdag 14 
desember. 

 

Sak 4 – 9  Fordeling av post 3 midler til krets 2024    

Styret diskuterer Sør-Trøndelag skikrets innstilling til fordeling av post 
3 midler krets. 
På kretseledermøte 15-16 desember 2023 skal kretslederne bestemme 
hvordan post 3 midlene skal fordeles i krets.  

Saksgrunnlag og alternativer til fordeling av post 3 midler krets fra i fjor 
ligger vedlagt innkalling. 



 
 

 
Skikretsene har fremdeles ikke mottatt alternativer til fordeling 2024. 
Disse vil bli ettersendt til styret så raskt administrasjonen mottar det.  

Vedtak:  
Saken utsettes til styret har mottatt skisses for alternativer til 
fordeling 2024. Saken behandles elektronisk/epost før kretsledermøte 
15 desember. 

 
Sak 4 – 10  Private aktører med toppidrettstilbud i VGS    

Politisk skifte i fylkeskommunen åpner for at private aktører med 
toppidrettstilbud for vgs. Adm.sjef har sammen AK vært i 
orienteringsmøte med NTG om etablering av tilbud i trøndelag. 

1. Styret diskuterte hvordan skikretsen skal behandle forespørsler 
som kan komme fra departement der vi bli bedd om å uttale oss 
om behovet for de ulike grenene. 

2. Alpinkomiteen i Sør-Trøndelag skikrets har allerede behandlet 
saken og har vedtatt egenhendig å støtte opprettelse av 
toppidretts tilbud i Trondheim. Alpinkomiteen meddelte i møtet 
dette også iht langvarige tidligere prosess og uavhengig om 
tilbudet blir privat eller fylkeskommunalt. Dette fordi Alpint 
tilbudet ved OVS er svært begrenset og fokuseres åpent 
strategisk rundt landslinje status og Nordisk rekruttering. 
Tilbudet ved OVS understøtter derfor ikke strategien til Alpint 
eller utviklingen regionalt i Alpin idretten. I tillegg hadde AK 
følgende innstilling til vedtak for skikretsstyret: 
 
«Sør-Trøndelag Skikrets ved skikretsstyret støtter 
Alpinkomiteens STSK vurdering av behovet for etablering av nye 
toppidrettsgymnas for Alpint i Trøndelag. Kretsstyret gir krets 
administrasjonen mandat til å utforme skriftlig støtte sammen 
med AK til det/de tilbud som januar/februar 2024 vil søke 
departementet om etablering.» 

Freeski ved Stig Graabak meldte i møtet støtte til forslaget og 
ønsket inkludering av Freeski 

 
Saksgrunnlag/bakgrunn fra AK ligger vedlagt møteinnkallingen.  

 
Vedtak: 
Skikretsstyret utsetter å gjøre vedtak i saken til neste styremøte. Alle 
tar sitt ansvar med å sette seg inn relevant informasjon for saken. 
Dokumenter og annen aktuell bakgrunn sendes til adm.sjef som har 
ansvar for å dele videre med styret. 



 
 

   

Sak 4 – 11 Leie av kontor Idrettens Hus       

Skikretsen har inngått leieavtale av et kontor i Idrettens Hus. Skiutvikler 
ytret ønske om å flytte kontorplass fra Granåsen til Idrettens Hus 
allerede i april i år. Bakgrunnen for ønske om å flytte er:  

• For å være i et miljø som er relevant for skikretsen og stillingen 
skiutvikler. 

• For å være en del av et arbeidsmiljø 

• Trondheim kommune har hatt 2-3 personer som benytter sine 
kontorplasser mer regelmessig fra vinteren 2023 i kontorlokale 
med skikretsen, noe som har gjort arbeidshverdagen på kontoret 
mer utfordrende for skiutvikler. 

Det vil i tillegg være viktig å sitte på Idrettens Hus for å komme tettere 
på idrettskretsen og idretten i Trøndelag. Noe som er en fordel for en 
stor særkrets som ski.  

Gjeldende styrevedtak fra styremøte 12 -2019-2021: «Skikretssyret 
ønsker fortsatt tilhold av skikretskontoret i Granåsen og ber 
administrasjonen om å inngå leieavtale med Trondheim kommune» 

Hovedargumentet for Granåsen den gang var nærheten til sporten 
(nordiske grener) og mye av «kundene» som daglig er innom kontoret.  

Adm.sjef ønsker at skikretsens fremdeles skal ha kontorer i Granåsen.  

Vedtak:  
Skikretsstyret er positive til at skikretsen har kontor både i Granåsen 
og Idrettens Hus. Skikretsen inngår en avtale om leie av kontor på 
Idrettens Hus gjeldende fra 1 desember 2023. Adm.sjef går i dialog med 
Trondheim Kommune for justering av leiekontrakt i Granåsen med mål 
om at de totale leiekostnadene for skikretsen ikke blir høyere enn hva 
de har vært tidligere.  

 

Sak 4 – 12  Plassering og innhold i styremøte 5 23-25     

Neste styremøte er lagt til lørdag 6 januar, samme dag som det 
arrangeres idrettsgalla i Trondheim spektrum hvor alle i styret og adm 
har billetter (middag + show). Tanken var at vi i forkant av idrettsgalla 
gjennomførte styremøte 5 2023-2025.  

Til diskusjon i styret hvor møtet kan avholdes og forslag til saker til 
møtet? Vurdering om møtet burde flyttes. 



 
 

Vedtak:  
Styret ønsker å flytte styremøte 5 2023-2025 til tirsdag 2 januar. 
Adm.sjef oppdaterer kalender innkalling.   

        
Eventuelt 
 

1. Finansiering av skiklubbutviklere. 

I September i år sendte skikretsene Oslo, Akershus, Sør-Trøndelag, 
Østfold, Oppland og Hedmark et brev til skistyret m.fl vedrørende 
finansiering av skiklubbutviklerprosjektet. I gjeldende 
finansieringsmodell dekker de nevnte skikretsene i stor grad sine 
skiklubbutviklere selv. 

Epost med grunnlag for diskusjon utarbeidet av AU kretsledere ble delt 
med skikretsstyret i forkant av styremøtet.  Saken skal diskuteres i 
neste kretsledermøte 15/16 desember. 

Vedtak:  
Skikretsstyret vil jobbe videre for en finansieringsmodell der Sør-
Trøndelag skikrets inngår på lik linje med de andre skikretsene.  

I utsendt grunnlag fra AU kretsledere med aktuelle alternativer så 
tilsvarer dette alternativ 2.  

 

Referent Anders Myrland 


